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Protokoll  
Fra møte nr. 09/20-23 i Regionstyret, avholdt som teams møte mandag 22. mars 2021 fra 
klokken 20:15 til klokken 21:50. 
 
 
 
Tilstede:   
Regionstyret (RS) Regionsleder 

Nestleder 
Medlem 
Medlem 
Medlem 
Varamedlem 
 
 

Marianne Rasch Johnsen 
Kim Eide 
Toril Nesbø Høiland 
Janne Kjær 
Anders Utbjo 
Christian Berven 
 

   
Administrasjonen Daglig leder 

Ansattes representant 
 

Erik Andersen  
Anita Bergsvik 
 

   
   
Forfall 
 

Varamedlem 
 

Solfrid Bekkevik 

 
 
 
Sak oversikt: 
 
 056 Godkjenne protokoller 
 057 Godkjenne regnskap 2020 
 058 Krisepakke 4 
 059  Påmeldingsavgifter og gebyrer 2020-2021 
 060 Budsjett 2021 
 061 Påmeldingsavgifter, dommersatser og gebyrer 2021-2022 
 062 Lisens 
 063 Status administrasjonen 
 064 Forbundsrådsmøter 
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056 Godkjenne protokoller 
 
 
Til godkjenning foreligger:   RS protokoll 08-20-23 
 
     AU protokoll 06-20-23 
            
                            RS-vedtak i sak nr. 056 
Regionstyre protokoll   08-20-23   godkjennes. 
 
Arbeidsutvalgsprotokoll 06-20-23   godkjennes. 

 
 
057 Godkjenne regnskap 2020 
 
Erik Andersen gikk igjennom regnskapet pr 31. desember 2020. 
Regnskapet som er godkjent av revisor viser et overskudd på kr 2 552 521,- 
 

RS-vedtak i sak nr. 057 

Regionstyret godkjenner regnskapet for 2020. Overskudd pålydende kr 2 552 521,- 
overføres i sin helhet til egenkapitalen. 
 
Balansen godkjennes, og administrasjonen oversender vedtaket til revisor som videre sørger 
for at styret får signert balansen elektronisk. 
 
Styrets økonomiske beretning godkjennes, og administrasjonen oversender vedtaket til 
revisor som videre sørger for at styret får signert balansen elektronisk. 

 
 
058 Krisepakke 4 
 
Koronakrisepakke 4 for frivillige lag og organisasjoner er fortsatt ikke klar, men forventes  
godkjent av ESA (som er EU`s kontrollorgan) i løpet av de kommende dagene.  
 
Formålet med ordningen er å kompensere frivillige organisasjoner som har betydelig  
inntektsbortfall fra arrangement eller annen spesifisert aktivitet, som følge av pålegg eller råd  
gitt av styresmaktene i forbindelse med covid-19 utbruddet. 
 
P.t er det positive signaler på at innholdet i krisepakke 4 er søkbar for oss denne gangen  
Også. Stort sett innenfor de samme rammene som sist. 
 

RS-vedtak i sak nr. 058 

Regionstyret støtter en eventuell søknad. 
 
Administrasjonen søker etter gjelende kriterier. 
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059 Påmeldingsavgifter og gebyrer 2020-2021 

Påmeldingsavgifter og gebyrer for inneværende sesong drøftes.  

RS-vedtak i sak nr. 059 

Ref Regionstyresak 30/2020-2023, Regionstyresak 44/2020-2023 og AU sak 02/2020-2023 
er det redegjort for avkortninger i faktureringen til klubbene. 
 
Det har hele tiden vært et bevisst valg fra Regionen at utgangspunktet for faktureringen så 
langt som overhodet mulig skal være raus, rettferdig og fleksibel. 
 
Lagene i seniorklassene og TH klassen har ikke spilt en eneste kamp siden 12. mars i 2020, 
og de aller fleste har heller ikke trent i perioden. Klubbene har allerede blitt godskrevet 50% 
av påmeldingsavgiftene for seniorlagene i forbindelse med faktureringen i november. De 
resterende 50% vil bli godskrevet i forkant av eller i forbindelse med fakturering av 
kommende sesong. TH lagene vil bli godskrevet hele påmeldingsavgiften i forbindelse med 
neste fakturering. 
 
Vi kommer tilbake med mer informasjon om eventuell refusjon til barne- og ungdomslagene 
når vi vet hva krisepakke 4 inneholder, og når vi vet hvor mye av kampene som er 
gjennomført. Dette vil vi ha oversikt over i april/mai 2021. Dette er også i tråd med felles 
prinsipper for refusjon av påmeldingsavgifter som forelå til dagens Regionstyremøte, og som 
har vært behandlet både i Forbundsråd og nasjonal ledergruppe. 
 
Dommergebyrene for inneværende sesong vil også bli drøftet på Regionstyremøte i april/mai 
når vi har den totale aktivitetsoversikten. 

 
 
060 Budsjett 2021 

Det er Regionstinget som vedtar budsjettene, og budsjettet for 2021, 2022 og 2023 ble 
vedtatt på Regionstinget i mai 2020. 

Grunnet Covid-19 situasjonen vi befinner oss i, ser Regionstyret det som nødvendig å endre 
budsjettet for 2021. Dette er også i tråd med Regionstyrets mandat. 

Ref Regionstyrevedtak 045-20-23 og 051-2020-2023, forelå et utkast til budsjett for 2021 slik 
situasjonen ser ut pr i dag.  

Pr i dag viser budsjettet for 2021 et underskudd på kr 2 310 000,- 

Eventuelle ytterligere avkortninger i påmeldingsavgifter eller gebyrer vil drøftes på neste 
Regionstyremøte. Hva vi vedtar i saken vil påvirke budsjettet. 

RS-vedtak i sak nr. 060 

Med et overskudd på kr 2 552 521,- i 2020 og et foreløpig budsjettert underskudd på det 
nesten tilsvarende beløp for 2021, er målet at vi går i balanse for årene 2020 og 2021  
samlet sett. 

 
 
 



Regionstyret protokoll fra møte nr. 09/20-23  Side 4 av 6 sider 
 
 
 

061 Påmeldingsavgifter, dommersatser og gebyrer 2021-2022 
 
Økningen i påmeldingsavgiften for sesongen 2021-2022 er på 2,8%. Økningen er basert på 
konsumprisindeksen for det siste året som er 2,5% for 2020. Differansen på 0,3% er basert 
på økning i dommersatsene som er inkludert i klassene J/G 12 til og med senior 4. og  
5. divisjon.   
 
Det er lagt opp til en generell økning på 2,5 % på dommersatsene for sesongen 2021-2022 i 
alle klasser der regionen betaler dommerne. Økningen er basert på konsumprisindeksen for 
det siste året. 
 
Selv om dette påvirker påmeldingsavgiftene i og med at dommerhonorarene er en del av 
påmeldingsavgiftene, legges det ikke ekstra på påmeldingsavgiftene ut over de 0,3 
prosentene for kommende sesong. 
 

RS-vedtak i sak nr. 061 

Følgende startkontingenter ble vedtatt for sesongen 2020-2021: 
 
J/G   9 og 10 kr        2 945,-  3 187,-  J/G 11   kr       3 567,- 
J/G 12  kr        7 874,-    J/G 13 og 14  kr       8 512,- 
J/G 15 og 16 kr      10 141,-     
J/G 17-20 kr      10 167,-   
 
3. divisjon kr      15 502,- 
4. divisjon kr      13 585,-    5. divisjon  kr     13 086,- 
 
TH  kr        2 570,- 
 
Minihåndball kr        1 172,- pr årsklasse 
 
Følgende dommersatser ble vedtatt for sesongen 2021-2022: 
 
J/G 12  kr  185,-    J/G 13   kr  200,-  
J/G 14  kr 200,-    J/G 15   kr  292,-  
J/G 16  kr  318,-    J/G 17-20  kr  369,- 
TH  kr  154,-    3. divisjon  kr 579,-  
4. divisjon kr 369,-    5. divisjon  kr 318,- 
 
Det gjøres ingen endring i Regionens gebyrsatser. 

 
062 Lisens 
 
Lisensen har vært gjennomgått også i tidligere møter. 
 
Status pr i dag er at vi i NHF Region SørVest mangler 1823 lisenser i forhold til sesongen  
2019-2020.  
 
Vi regner med at nedgangen i all hovedsak skyldes Covid-19 og derav manglende aktivitet. 
 

RS-vedtak i sak nr. 062 

Til orientering. 
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063 Status administrasjonen 
 
Daglig leder orienterte Regionstyret om status i administrasjonen. 
 
I 2021 har det vært full stopp i kamper frem til 23. februar, men det er nå åpnet for kamper 
innad i den enkelte kommune. Regjeringen kunngjorde i en pressekonferanse fredag 
19.02.21 at det åpnes opp for kamper for barn og unge under 20 år fra samme kommune fra 
og med tirsdag 23.02.21. Dette er fortsatt gjeldende, da det fremdeles ikke er åpnet opp for 
kamper på tvers av kommunene. 
 
Dette fører til at mange lag nå har kommet igang med kamper igjen, men det betyr også at 
mange klubber ikke får spille, i og med at de ikke har andre klubber å spille mot innad i sin 
kommune. I vår region er det dermed flere lag som fortsatt ikke får spille kamper. 
 
Det brukes fortsatt mye ressurser på å få lagt opp til kamper innad i de kommunene som kan 
arrangere kamper. Dette gjelder både Intersport 4èr håndball, aktivitetsserien og øvrige 
serier, med unntak av sesniorhåndballen. I Intersport 4èr håndball er også ringene gjort om, 
slik at det nå er lagt opp til at de kan spille kamper innad i den enkelte kommune der dette er 
mulig. 
 
Vi har også i denne perioden gjennomført to Teams møter med alle klubbene i Regionen, der 
vi denne gang også inviterte trenere og oppmenn. Dette for å informere om status primært 
på kampaktivitene våre. Totalt på begge møtene var det over 200 deltakere. 
I tillegg til status og generell informasjon, ble det informert om følgende: 
 
Ungdomshåndballen 13 år til Juniorklassen:  
På bakgrunn av antall kamper spilt vil det ikke bli kåret avdelingsvinnere i 
ungdomshåndballen sesongen 2020-2021. Vi oppfordrer klubbene til å spille mest mulig av 
oppsatte kamper selv om vi ikke kårer avdelingsvinnere. Lagene berammer kampene og 
regionen setter opp og betaler dommere. 
 
Seniorklassene 3.-5. divisjon og TH: 
Norges håndballforbund har hatt et stort fokus på at flere skal få muligheten til å trene og 
spille kamper. Dette vil vi fortsette å jobbe aktivt for å påvirke både nasjonale og kommunale 
myndigheter slik at de over 20 år skal få komme i gang igjen.  
 
Seriespill for senior må dessverre avlyses for sesongen 2020-21. 
Faglige vurderinger tilsier at spillerne må trene i minst 6 uker før man kan spille kamper. 
Dersom det åpnes opp for trening etter påske er vi allerede i slutten av mai før vi kan 
begynne å spille kamper. Vi oppfordrer klubbene til å jobbe inn mot neste sesong.  
 
Klubbene med lag i seniorklassene har fått refundert 50% av påmeldingsavgiften, og vil få 
refundert/godskrevet resterende 50% i forkant av eller i forbindelse med neste fakturering.  
 
Det har også vært brukt mye ressurser på «kast ballen» prosjektet i perioden. Regionstyret 
vil få en gjennomgang av prosjektet i et av de kommende Regionstyremøtene. 
 
De fleste er fortsatt mestedelen av arbeidsdagene på hjemmekontor. 
 

RS-vedtak i sak nr. 061 

Til orientering. 
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064 Forbundsrådsmøter 

Det har siden siste Regionstyremøte vært gjennomført fire forbundsrådsmøter. 

I arbeidet med å unngå bruk av idrettshaller til vaksinering, har vi i samarbeid med 
idrettskretsene lyktes godt i dette arbeidet. Det er kun noen få idrettshaller som er, eller skal 
benyttes i dette arbeidet. Det er vi veldig fornøyde med. 
 
I forbindelse med organisasjonsutviklingsarbeidet, som har vært oppe til drøfting flere ganger 
i Forbundsrådet, ble saken sendt til Forbudsstyret for oppnevnelse av arbeidsgruppe til 
prosjektet. Følgende ble vedtatt i Forbundsstyret 1. mars 2021: 

Arbeidsgruppe  
Forbundsstyret fastsetter og oppnevner arbeidsgruppen som følger:  
 
2 representanter fra Forbundsstyret 
Bente Aksnes, 1. visepresident - ØyvindIndrebø, styremedlem  

3 representanter fra GS inkludert sekretariat 
ErikLangerud, gen.sek. – Per Eirik Magnussen,ass.gen.sek. - Lise Thorstensen, sekretariat  

4 Regionsstyreledere 
Øyvind Togstad, RegionNord - Frank H. Bjørndal, Region Vest – Gro Gulliksen, Region Sør 
Bjarne Fluto, Region Innlandet  

Daglige ledere fra regionene 
JanneTuven, Region Øst – Erik Andersen, RegionSørVest 
 
Hovedtillitsvalgt for de ansatte  
Espen Modahl  

Prosjektleder  
Forbundsstyret vedtar å engasjere ekstern prosjektleder for prosjektet.  

Tidspunkt for oppstart  
Forbundsstyret vedtar oppstart av forprosjekt våren 2021. Anslått starttidspunkt for 
hovedprosjekt høsten 2021.   

RS-vedtak i sak nr. 060 

Regionstyret har sendt brev til Forbundsstyret om saken, og redegjort for sitt syn. 
Regioneleder Marianne Rasch Johnsen redegjorde også for dette muntlig i 
Forbundsrådsmøte 16. februar 2021. 

 
 
_________________________________  _____________________________ 
Marianne Rasch Johnsen (Regionsleder)  Kim Eide (Nestleder) 
 
 
___________________________   _____________________________ 
Medlem      Medlem 
 
Regionstyrets protokoller er offisielle og bindende for organisasjonen når minimum 2 av de 4 
overstående har signert protokollen. 


